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Förvaltningsgrupp 15 april 2024  

Närvarande:  
Stadsarkivet:  Fackliga företrädare:  
Lennart Ploom Patrick Linderoth, DIK  
Gabriel Marawgeh Carl Korch, SACO del av mötet 
Johan Bergkvist  
Agneta Geschwind 
Åsa Reding (HR)  
 
Frånvarande: Jan Andersson, Vision och huvudskyddsombud, 
Magnus Sundin, Kommunal, Ernesto Garzón, Vision, Daniel 
Knudsen, Akademikerförbundet SSR 

Tidpunkt:  
15 april 2024 kl 13. 

Plats: Zoom-möte 

Godkännande av dagordning  
Utsänt förslag till ny dagordning godkändes  

Föregående mötesprotokoll  
Protokoll från 2023-03-18 justerades. 

Frågor med anledning av protokoll från CESAM  
Inget särskilt.  
 
Information till förvaltningsgruppen från APT 
Ingen. 
   
Verksamhetsfrågor 
Arbetsplatsomgörningen är klar och personalen har nu börjat arbeta 
i det aktivitetsbaserade kontorslandskapet.  
Det nya organisationsförslaget presenterades för personalen den 
22/3. Förslaget ska processas på APT-möten samt i 
förvaltningsguppen. Målet är att den nya organisationen ska börja 
gälla den 1 juni. De fackliga företrädarna kommer att få mer 
information om förslaget inför nästkommande möte i 
förvaltningsgruppen. 
Med anledning av frågor från Carl på treåringen så gjorde Lennart 
några förtydliganden. Både Carl och Patrick tyckte att 
målsättningen att ”tömma stan på papper” är en både djärv och bra 
utmaning. 
Vad gäller medarbetarenkäten så har SSA:s AMI ökat till 80 (2023 
79) vilket är glädjande. 
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Förvaltningen löpande ekonomiska uppföljning 
2024 års budget är i balans. 
 
Övergripande personal, arbetsmiljö och hälsofrågor samt 
uppföljning av sjukfrånvaron 
 
Personalnytt 
Rekrytering av en lokalsamordnare till verksamhetsstöd pågår. 
 
Incidentrapportering från IA 
Inget särskilt att rapportera. 
 
Arbetsmiljö 
Akademikerförbundet SSR har ställt en arbetsmiljöfråga angående 
rakt ljusinsläpp på en del skärmar i det nya kontorslandskapet. 
Gabriel kommer att se över denna fråga. 
 
Övriga frågor 
Ingen övrig fråga. 
 
 

Agneta Geschwind 
 
 
Justeras: 
 
Lennart Ploom                                   Patrick Linderoth 
Stadsarkivet                                      DIK 
 
 
Carl Korch 
SACO 
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